

Franckesche Stiftungen zu Halle

Memoria Theologorum Wirtembergensium Resuscitata, h.e. Biographia Præcipvorum Virorum, qui à tempore Reformationis usque ad hanc nostram ætatem ...

Accessit Elenchus Scriptorum tum editorum, tum in Manuscriptis latentium cum
Supplementis atque Indicibus necessariis

Fischlin, Ludwig Melchior

Ulmæ, Anno M.DCC.X.

VD18 90845382

[Henricus Weickersreuterus]

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:5:1-216309

fessoris Tubing. encomium, erat Vir eximius, plurimarum in Juvente Universitatum, etiam in Italiâ Paduanâ & Romanâ lustrator, & rerum observator accuratus. (a) Vivis excessit d. 10. April, Anno Chr. 1568. (b)

Clar. 1548.
Ob. 1569.

HENRICUS WEICKERSREUTERUS Suabacensis, Sacræ Theologiæ Doctor & Abbas Hirsaugiensis ex Evangelicorum ordine primus. Evangelium variis in locis & circa A. 1551. Calvæ docuit, ubi Pastor & Superintendentens constitutus, eum se præstitit, ut A. 1557. Monasterii Hirsaugiensis Reformati Præsul à Serenissimo Principe Christophoro fuerit declaratus, cujus infulæ pectoque viginti Alumnorum commissi, quos verâ pietate & religione sincerâ imbuit. Erat, juxta Nicodemi Frischlini Encomium: (a)

*Magnus Consilio, nec minor ore sacro.
Vir vere pius & studii sectator honesti
Quo vix alter erat religione prior.
Quem pietas nostroque fides rarissima sec'lo
Fecit honoratum conspicuumque Virum.
Quem studia & longis vigilatæ noctibus artes
Nomina Doctoris ferre dedere sacri.
Pectore qui didicit Domino confidere soli
Auxilio fretus subsidioque Dei. (b)*

Post

(a) Cellii Or. Fun. J. Brentio Juniori habitâ. p. m. 27.

(b) Aug. Brunnius Lib. Syn. p. m. 96.

(a) Libr. 8 Eleg. 5.

(b) Libr. IV. Eleg.